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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Trócsányi László, igazságügyi miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Egyetért-e Szijjártó Péter szavaival, miszerint 
etikátlan, ha egy hivatalban lévő miniszter ügyvédi irodája kap megbízást az államtól?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

Az  elmúlt  években  a  Nagy  és  Trócsányi  Ügyvédi  Iroda  az  Orbán-kormánynak  hála  az  egyik
legfoglalkoztatottabb irodává emelkedett, már ami az állam, illetve az állami vállalatok által adott
jogi képviseleti megbízásokat illeti:

-  a  Nagy és  Trócsányi  Ügyvédi  Iroda képviselte  a Nemzeti  Fejlesztési  Minisztériumot abban a
perben,  ami  arra  vonatkozott,  hogy  eltitkolhatja-e  a  Kormány  a  paksi  atomerőmű-bővítés
hatástanulmányait és szerződéseit;

-  az  állam  és  a  játékterem  tulajdonosok  között  zajló  perben  172,6  millió  forintos  maximum
költségkeretben állapodtak meg az alperes minisztériummal;

- a Magyar Nemzeti Bank, illetve annak alapítványainak ingatlanvásárlásait intézte több mint 50
millió forintért;

- Paks II. beruházásával kapcsolatban lát el feladatokat bruttó 364 millió forintért;

- míg a legfrissebb hírek szerint a BKV Zrt. ellen folyó perben az alagútfúró céget képviselve (!) jár
el, melynek pertárgyértéke sajtóhírek szerint 11 milliárdra tehető.

Emlékezetes,  hogy  Szijjártó  Péter  2003-ban  úgy  nyilatkozott,  hogy  etikátlanok  egy  miniszter
ügyvédi irodájának állami megrendelései, akár felfüggesztette ügyvédi tevékenységét, akár nem, és
úgy ítélte meg, hogy ilyen megbízások azt bizonyítják, hogy "kapcsolatok révén könnyebben lehet
állami pénzekhez jutni". Az általa támadott  Kiss Elemér miniszter már korábban felfüggesztette
tevékenységét, mégis kötelességének érezte benyújtani a lemondását.



A fentiekre  tekintettel  kérdezem  Miniszter  Urat,  hogy  egyetért-e  kollégájának,  Szijjártó
Péternek azon álláspontjával, miszerint etikátlan, ha egy hivatalban lévő miniszter ügyvédi
irodája megbízást kap az államtól?

Várom válaszát.
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